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ZAPYTANIE
w sprawie przystąpienia Powiatu do rządowego programu przywracania połączeń autobusowych

W związku z zapowiadanym przez Zarząd wdrażaniem programu przywracania połączeń 
autobusowych w gminach i powiatach uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy Starosta i 
Zarząd Powiatu rozważają przystąpienie do tego programu oraz czy prowadzone są w tym kierunku jakieś 
przygotowania?

Warto nadmienić, że realizacja programu rozpocznie się ok. połowy tego roku, zaraz po przyjęciu 
ustawy przez Sejm i przyjmie formę dotacji w wysokości do 1 zł za tzw. wozokilometr. Samorządy miałyby 
dołożyć 30% kosztów.

Należy podkreślić, że w powiecie nowomiejskim istnieje problem z komunikacją do mniejszych 
miejscowości, zwłaszcza dotyczy to uczniów z terenu Biskupca, Grodziczna, Jamielnika, ale nie tylko. 
Sprawa jest o tyle ważna, że ostatnio firma Kujawsko-Pomorski Transport Samochodowy z Brodnicy 
zapowiedziała likwidację połączeń na terenie naszego powiatu.
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